
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXXII/2021 

XXXII Sesja w dniu 28 kwietnia 2021  

Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXXII Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 12 radnych, co stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynął wniosek o 

uzupełnienie porządku obrad.  



Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad. uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

Radni nie mieli uwag do porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia nowego porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

03.03.2021r. oraz z XXXI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

17.03.2021 r. 

 

Radni nie mieli uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 03.03.2021r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 



 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

17.03.2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 
Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 03 marca 2021 r. do dnia 28 

kwietnia 2021 r. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał na jaki okres dofinansowany jest Klub Senior +. 

Pani Burmistrz powiedziała, że na okres ośmiu miesięcy. 

Pani Maria Słomska zapytała o wygląd elewacji budynku na ulicy Słowackiego, powiedziała, że 

otwory okienne i drzwiowe nie współgrają z budynkiem obok.  Zapytała czy zostanie to 

zatwierdzone przez konserwatora zabytków. Pani Maria powiedziała, że okna w naszym budynku 

są osadzone nie po linii prostej,  nierównomierne, każde okno ma inny kształt i rozmiar, jedne 

okna są pionowe, inne poziome. W budynku obok zachowana jest harmonia. Czy nie będzie 

problemu z odbiorem budynku.  

Pani Burmistrz powiedziała, że wszystko zostało uzgodnione z konserwatorem zabytków. 

Realizacja tego zadania przebiega zgodnie z projektem i zgodnie z zaleceniami konserwatora. Po 

wykończeniu budynku, będzie on wyglądał bardzo ładnie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie zgłosili zapytań, ani interpelacji. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 
Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Młynarach za 2020 r. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że w sprawozdaniu z działalności Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach powinna zostać ujęta ocena, czy zachodzą zmiany 

na lepsze.  



Pani Burmistrz powiedziała, że ośrodek dobrze poradził sobie w tych trudnych czasach, 

beneficjentów pomocy społecznej jest mniej. Wkrótce zostanie przeprowadzona kontrola w 

Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Młynarach zlecona na wniosek Pani 

Burmistrz. O wynikach tej kontroli Radni zostaną poinformowani. 

 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Młynarach za 2020 rok oraz informacji o inwestycjach wodno-kanalizacyjnych 

realizowanych w 2021 roku. 

 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że sprawozdanie pokazuje, jak duże są zmiany na plus. Ze 

sprawozdania wynika również, że są duże straty wody, dlatego dobrze, że będzie 

wprowadzony radiowy odczyt usług, co zmniejszy straty wody o ok. 50%. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w związku z rozpatrywanym sprawozdaniem 

prosi Panią Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji o odpowiedź na następujące 

pytania 

1. Jaka jest optymalna ilość strat dotycząca produkcji wody, zarówno w stacji uzdatniania 

wody, jaki i w Karszewie, i do jakiej procentowej ilości zakład dąży? 

2. Z czego wynika wzrost strat, jeżeli chodzi o sieć kanalizacyjną (wzrost w stosunku do 

roku 2019 o 7%)? 

3. Jakie Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Młynarach ponosi koszty nakładane przez 

Państwowe Gospodarstwo Wodne „Wody Polskie” za wyprodukowanie 1 m3 wody 

oraz za przyjęcie 1m3 ścieków?  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie zmian dotyczących 

inwestycji wodno-kanalizacyjnych realizowanych w 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie tematu związanego z 

likwidacją spółki, na jakim jest etapie. 

Pani Burmistrz powiedziała, że w najbliższy piątek jest spotkania w tej sprawie, na której 

zapadną konkretne decyzje. poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie Panią mecenas. 

Pani Karolina Przygoda omówiła postęp prac związanych z likwidacją spółki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o termin zakończenia drugiego przetargu inwestycji 

dotyczącej oczyszczalni ścieków. 

Pani Burmistrz powiedziała, że termin ten to 5 maja 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy nadal wykonawcę obowiązuje termin 220 dni od 

podpisania umowy na realizację zadania. 

Pani Burmistrz powiedziała, że umowa na dofinansowanie podpisana jest w ramach RPO, 

wiec ze względu na przedłużające się postępowanie przetargowe, planuje się wystąpić do 

instytucji zarządzającej z prośbą o wydłużenie terminu realizacji zadania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, jak wygląda przetarg w związku z zadaniem 

dotyczącym modernizacji stacji uzdatniania wody.  



Pani Burmistrz powiedziała, że nie ma przetargu, jest postępowanie  poza ustawą, jest 

ogłoszone na stronie urzędu i ogólnodostępne z terminem składania ofert do 7 maja br. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszystkie budynki będą miały doprowadzoną 

sieć sanitarną, chodzi o budynki przy ul. Ogrodowej w Młynarach oraz w 5 miejscowościach. 

Pani Burmistrz powiedziała, że tak jest zaplanowane i będzie realizowane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszystkie działki na ulicy Kwiatowej będą 

miały doprowadzoną sieć sanitarną i burzową oraz sieć wodociągową. 

Pani Burmistrz powiedziała, że sieć zostanie doprowadzona do działek, na których będą 

budynki. Nie mogą powstawać do nieistniejących budynków.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie. 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 - 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwał w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041 oraz  

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

dofinansowanie zadania pn. „Budowa chodnika i zatok autobusowych wraz ze wzmocnieniem 

konstrukcji nawierzchni w ciągu drogi wojewódzkiej 505 w m. Sąpy”, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

dofinansowanie zadania pn. „Budowa chodnika i zatok autobusowych wraz ze wzmocnieniem 

konstrukcji nawierzchni w ciągu drogi wojewódzkiej 505 w m. Sąpy”, .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

d) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy jest możliwość dodania punktów oświetleniowych na 

kolonii w Nowy Monasterzysku, a przynajmniej jednego, oświetlającego zjazd z drogi 

powiatowej oraz w jaki sposób były wyznaczane punkty oświetleniowe. Czy są szanse na 

zmiany w tym zakresie. 

Pani Burmistrz powiedziała, że w ramach podpisanego porozumienia do umowy, gmina 

będzie miała możliwość dodawania nowych punktów oświetleniowych wymienionych w 

porozumieniu. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pan Andrzej Florczyk poprosił o wyjaśnienie czego dotyczy zmiana. 

Pani Burmistrz powiedziała, że zmiany zapisów miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Młynary dokonane zostaną w zakresie intensywności zabudowy oraz 

korekty błędnie zapisanych parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał jaki jest koszt przygotowania planu. 

Pani Burmistrz powiedziała, że jest to koszt ok 150 000,00 zł.  

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że są duże zaległości jeśli chodzi o planowanie i należało 

by co roku zaplanować jakieś posunięcie związane ze zmianą planu zagospodarowania 

przestrzennego, pomimo dużych kosztów oraz długiego czasu oczekiwania. 

Pani Burmistrz powiedziała, że zgadza się z tym i działania takie będą podejmowane 

etapowo. 

Pani Sekretarz powiedziała, że sprzedaż jednej działki inwestycyjnej pozwoli na pozyskanie 

funduszy, które być może pozwolą na zmianę całego planu zagospodarowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Młynary. .  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odpowiedzi udzielane były na bieżąco. 

 

11. Sprawy różne. 

 

Pani Beata Kmito poprosiła o sprawdzenie ciśnienia w hydrantach oraz oznakowanie 

hydrantów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że 19 kwietnia do biura Rady wpłynął wniosek 

Instytutu Strategii 2050 Warmińsko-Mazurskie przy Stowarzyszeniu Polska 2050, a konkretnie 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wniosek ten został przekazany do obsługi prawnej 

Rady Miejskiej, po uzyskaniu opinii, wniosek zostanie skierowany do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w celu rozpatrzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w odpowiedzi na wniosek z poprzedniej sesji 

w sprawie wizytacji w Klubie Senior +, Państwo Radni zostaną poinformowani o wizytacji w 

ośrodku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w czerwcu będzie 2,5 roku naszej kadencji i 

wsłuchując się we wnioski Radnych, należałoby przedyskutować sprawy dotyczące 

mieszkańców oraz gminy, nie na sesji i komisji, ale na osobnym spotkaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w maju w planie pracy Rady Miejskiej jest 

punkt dotyczący organizacji pozarządowych. Jeśli będzie możliwość zaproszenia 

przedstawicieli organizacji, to będzie to okazja do podziękowania tym organizacjom za 

działanie, które chcą wykazać w tym roku na rzecz społeczności lokalnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Komisji Rewizyjnej za pracę w ubiegłym 

tygodniu, za wizytację świetlic, placów zabaw, siłowni zewnętrznych i terenów rekreacyjnych. 

Wnioski zostaną przekazane w protokole. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że płyty, które pozostaną po remoncie drogi 

Sąpy – Warszewo można wykorzystać do wyremontowania nieutwardzonych dróg w 

sołectwie Warszewo, ponieważ jego zdaniem w tym miejscu są bardziej potrzebne niż w 

Kraskowie. 

 

12. Zakończenie obrad. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


